
Протокол № 2 

засідання Вченої ради ННЦ «Мости і тунелі» 

від 10.11.2021 року 

Присутні: 14 членів Вченої ради із 15 за списком. 

Порядок денний: 

1. Підсумки першого модульного контролю студентів денної форми 

навчання. 

Доповідає директор ННЦ «МТ» Попович М. М. 

2. Про наповнення дистанційних курсів в системі «Лідер»  

викладачами кафедр ННЦ.  

Доповідають зав. кафедрами проф. Тютькін О. Л., д.т.н. Саблін О. І. 

3. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ: Підсумки першого модульного контролю студентів ННЦ 

«МТ» денної форми навчання. 

Доповідає: директор ННЦ «МТ» Попович М. М. 

На кінець сесії дані по успішності студентів ННЦ «Мости і тунелі» 

наведені в таблиці. 

Курс Склад 
Кількість не зданих екзаменів 

0 всього 1 2 3 4 

1 12 11/92 % 1 1    

2 17 17/100 %      

3 18 10/56 % 8/44 % 3/17 % 3/17 % 2/11 %  

4 14 10/71 % 4/29 %  1/7 %  3/21 % 

5 6 6/100 %      

6 8 8/100 %      

МТ 75 62/82,3 % 13/16,7 % 4/5 % 4/5 % 2/2,5 % 3/4 % 

 

Як видно із таблиці успішність студентів ННЦ складає 82,3%. Успішність 

студентів 2, 5 і 6 курсів складає 100%. Найгірша успішність студентів третього 

курсу – 56%.  Низька успішність студентів третього курсу пояснюється 

недостатньою їх роботою на протязі семестру, а саме недостатня самостійна 

робота, не відвідування занять та консультацій. 

Директорат та керівники груп неодноразово звертали увагу студентам на їх 

малу активність до навчання, відвідування занять, консультацій. Свою не 

достатньо успішність студенти пояснюють тим що вони працюють і не вистачає 

часу на навчання. Особливо директорат хвилюють студенти, які мають два і 

більше не зданих екзаменів та екзамени до яких студенти не допущені. На 

третьому курсі це такі дисципліни як «Будівельна механіка», на четвертому – 

«Проєктування мостів» – металеві мости. 

Необхідно в канікулярний період організувати достатньо консультацій для 

допомоги студентам в засвоюванні матеріалу з , які вони не склали або мають не 

допуск до їх складання. Самим же студентам прикласти максимум часу до 

вивчення їх. 



 

ВИСТУПИЛИ: 

 

Проф. Тютькін О. Л. розповів про організацію навчального процесу по 

кафедрі «ТІ». Лекції, практичні, лабораторні заняття та консультації з 

проводяться згідно розкладу занять, а якщо необхідні додаткові консультації то 

необхідно студентам давати про це заявляти викладачу і він завжди піде на 

зустріч зі студентами в зручних для них час. 

Доц. Дубінчик О. І. розповіла про організацію самостійної роботи 

студентів як керівника академічної групи: «Зі студентами 131 групи спілкуюсь 

кожного тижня. Намагаюсь допомогти їм в самоорганізації до навчання, 

раціонально використовувати години. Більшість студентів групи працюють, так 

як на щось потрібно жити, матеріальний склад тяжкий». 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Розглянути на засіданнях кафедр підсумки здачі  МК1 та, в разі 

необхідності, організувати консультації викладачів по можливості в підходящий. 

для студента час. 

Відповідальний завідувач кафедри. 

2. Кураторам груп провести відповідну виховну роботу зі студентами, 

щодо організації відвідування консультацій та виконання вимог календарного 

плану самостійної роботи студентів. 

Відповідальні куратори груп доц. 

Дубінчик О. І. , Овчинников П. А. 

3. Директорату ННЦ довести це рішення до студентів, які мають 

заборгованості та здійснювати контроль за виконанням встановленого графіка 

навчального процесу в період канікулярного часу. 

Відповідальний доц. Попович М. М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

За   – 14. 

Проти  – немає.  

Утримались – немає 

 

2. СЛУХАЛИ: Про наповнення дистанційних курсів в системі «Лідер» 

викладачами кафедри  «ТІ». 

Доповідає проф. Тютькін О. Л. 

На даний час викладачі кафедри наповнили майже всі дистанційні курси в 

системі «Лідер». Залишилось наповнити три дисципліни, це «Динаміка мостів», 

«Основи наукових досліджень» та «Системний аналіз в мостових і тунельних 

конструкціях» З цих дисциплін частково матеріал введено, буде завершено до 

початку навчання в другому семестрі. Сертифіковано 30% дисциплін. 

СЛУХАЛИ: Про наповнення дистанційних курсів в системі «Лідер» 

викладачами кафедри «БЖД». 

Доповідає зав. кафедри д.т.н. Саблін О. І. 



По кафедрі «БЖД» всі дистанційні курси введені., але окремі необхідно 

або доповнити, або переробити Цим питанням ми займаємось і до початку 

наступного семестру цю роботу виконаємо. Основні дистанційні курси 

сертифіковані. 
 

ВИСТУПИЛИ: 
 

1. Доц. Поповича М. М. Про наповнення дистанційних курсів ми говорим 

уже на протязі чотирьох, але до сих пір цю роботу не виконали. Завідувачі 

кафедрами недостатньо запитують у викладачів, недостатня виконавча 

дисципліна викладачів. Необхідно цю роботу виконати ще у 2018 р. Пропоную 

встановити жорсткий термін і зобов’язати викладачів виконати цю роботу. 

Пропоную встановити термін до початку наступного семестру поточного 

навчального року. 
 

ВИРІШИЛИ: 

1. Установити кінцевий термін наповнення дистанційних курсів дисциплін 

– початок наступного семестру поточного навчального року. 

Відповідальні зав. кафедрами проф. Тютькін О. Л. , д.т.н. Саблін О. І. 

2. До кінця навчального року (30 червня 2022 р.) сертифікувати до 75% 

навчальних дисциплін. 

Відповідальні зав. кафедрами  проф. Тютькін О. Л., д.т.н. Саблін О. І. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: 

За   – 14. 

Проти  – немає.  

Утримались – немає 

3. СЛУХАЛИ: Про моніторинг, зміни та доповнення до освітньо-

професійної програми «Відновлення та будівництво штучних споруд на об’єктах 

національної транспортної системи». 

Доповідає гарант ОПП Горбатюк Ю. М. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Конкретизувати предметну область освітньо-професійної програми. 

2.  Уточнити структурно-логічну схему ОПП. 

3.  Додати графічне зображення структурно-логічної схеми для 

унаочнення послідовності вивчення навчальних дисциплін.  

4.  Уточнити матрицю забезпечення програмних результатів  навчання 

відповідними компонентами освітньої програми. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

За   – 14. 

Проти  – немає.  

Утримались – немає 

 


